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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Fővárosi Vízművek Zrt. is részesülhet a 
megnövekedett villamosenergia költségek ellentételezésére biztosított állami 
kompenzációban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Úgy  tűnik,  hogy  a  Kormány  belátta,  hogy  az  integrációból  kimaradó  víziközmű-szolgáltatók
működési veszteségeinek csökkentéséhez is szükséges az állami szerepvállalás. Több integrációból
kimaradó víziközmű-szolgáltató is azt a tájékoztatást kapta, hogy számukra kompenzációt fognak
biztosítani. A kormányzati tájékoztatás szerint a kompenzáció azt jelenti, hogy a magyar állam az
energiaválság  következtében  megnövekedett  villamosenergia  költségeket  finanszírozza  akként,
hogy a válság előtti energiaköltség és a megnövekedett energia költség különbözetét vissza nem
térítendő  támogatásként  megfizeti  a  víziközműszolgáltatók  részére.  A  kompenzációs  igény
benyújtásáról  több önkormányzat  képviselő-testülete  már  döntött  is,  köztük több kifejezetten jó
gazdasági helyzetben település.

Korábban  a  Fővárosi  Vízművek  is  jelzett  támogatási  igényt,  de  a  Minisztériumtól  egyértelmű
elutasítást  kapott.  Ezzel  szemben  látható,  hogy  más  önkormányzatok  egy  normatív  alapú
kompenzációs rendszerről kaptak tájékoztatást.  Ilyen kompenzációs rendszerről szóló jogszabály
azonban még nem jelent meg.

Mindezekre figyelemmel a következő kérdéseket intézem tisztelt Miniszter Úrhoz:

• Mikor adják ki a víziközműszolgáltatók kompenzációját meghatározó jogszabályt?
• Mikorra várhatóak az első kifizetések a szolgáltatók számára?
• Ebben az új kompenzációs mechanizmusban ezúttal a Fővárosi Vízművek is jogosult 

lesz a támogatásra?
Várom válaszát.


